
Suomen  Jousiampujain  Liitto  ry                                                                   PÖYTÄKIRJA  
  
2019  Hallituksen  kokous  4/2019,  etäkokous  Skype  
24.06.2019  klo  19:00  
  
Paikalla:  Petteri  Alahuhta,  Jani  Savilampi,  Ensio  Lehto,  Harri  Verho,  Mika  Savola,  Susanna  
Laamanen,  Tuire  Kourula,  Juuso  Heikkilä,  Juhana  Rüster  (toiminnanjohtaja),  Marja  Raisoma  
(seurakehittäjä)  
  
Poissa:  Matti  Aaltonen  
  
Kokouslinkki:    https://zoom.us/j/569836251  (Huom.  Uusi  verkkokokouspalvelu.  Asenna  
etukäteen  ja  testaa,  että  toimii.  Ohjeet  kokouskutsussa)  
  
1.  Kokouksen  avaus  
Puheenjohtaja  Petteri  Alahuhta  avasi  kokouksen  klo  19:00  
  
  
2.  Läsnäolijoiden  ja  päätösvaltaisuuden  toteaminen  
Kokous  todettiin  päätösvaltaiseksi.  
  
  
3.  Edellisen  kokouksen  pöytäkirjan  vahvistaminen  
Vahvistettiin  kokouksen  4/2019  pöytäkirja  
  
  
4.  Ilmoitusasiat  

-   ei  ilmoitusasioita    
  
  
5.  Sähköpostipäätökset  

-     ei  sähköpostipäätöksiä  edellisen  kokouksen  jälkeen  
  
  
6.  Raportit  

a)   Seuratoiminta  /  Marja  Raisoma  
○   NUM-kilpailut  Tanskassa  5-7.7.2019  
○   Iitin  kesäleiri  oli  onnistunut  tapahtuma.  Osallistujia  23  +  valmentajia.  

Seuraavia  kertoja  varten  tiedottamista  pitää  kehittää.  Lapsilta  hyvää  
palautetta.    

○   Liitolla  on  töissä  Espoon  kaupungin  kesätyösetelillä  työntekijä,  joka  tekee  
videomateriaalia.    

○   Some-kanavien  päivittämistä  (Facebook  ja  Instagram  pääkanavat)  
○   Ensinuolet  ja  taitomerkki-asiat  etenevät  
○   Liiton  vaatevälitys  tuo  näkyvyyttä.  Tätä  voisi  kehittää  edelleen  
○   Ulkopuolisia  yhteydenottoja  ja  puheluita  tulee  suhteellisen  paljon.  Kysellään,  

miten  jousiammuntaa  pääsee  harrastamaan.  
○   Jousiampujakirjeiden  toimittamista  



  
b)   Valmennus  /  Juhana  Rüster  

○   Hollannin  Para-MM-kisoista  saatiin  yksi  olympiapaikka  (Jere).  JP:llä  
olympiapaikan  metsästys  jatkuu  

○   Taulu-MM-kisat  eivät  olleet  menestys.  Olympiapaikkoja  ei  saatu.  Miesten  
joukkue  menestyi  kohtuullisesti.  

○   Euroopan  kilpailut  (Minsk)  menossa.  Kilpailuissa  tuulinen  sää.  
Olympiapaikkaa  mixed-teamissa  ei  tullut  

○   Valmentajakoulutuksia  ei  parhaillaan  menossa.  Syksyn  kursseille  
ilmoittautuneita  hyvä  määrä.    

○   Valmentajakoulutuksen  kehittämiseen  suunniteltu  mentorointitukea.  
Tavoitteena  kehittää  henkilökohtainen  kehittymissuunnitelma  motivoituneille  
valmentajille.  Mentoriohjelma  sisällytetään  tulevan  kauden  
toimintasuunnitelmaan.    
  

c)   Talousraportti  /  Juhana  Rüster  
○   Rahankäyttö  karkeasti  suunnitelman  mukainen  
○   Arvokisalaskutus  hoidettu  taulu-MM-kisojen  osalta,  maastokilpailujen  osalta  

laskut  lähdössä  joukkueisiin  osallistuville  urheilijoille.    
○   SM-mitaleja  tilattu  lisää    
○   Jäsenlaskutus  edennyt  hyvin.  Ei  juurikaan  maksuja  maksamatta  
○   Kassatilalle  hyvä  

  
d)   SM-viikon  tilannekatsaus  /  Ensio  Lehto  

○   Taljajoukkueita  on  ilmoittautunut  5  ja  tähtäinjoukkueita  13.  KIlpailuihin  
osallistuu  44  urheilijaa  

○   Kilpailuista  lähetys  osin  TV2  ja  osin  Areenassa  
○   Talkoolaisia  melko  niukasti.  Tarvitaan  vielä  4-5  henkilöä.  Tuomaristoa  

riittävästi.  
○   Talven  2020  SM-viikko  pidetään  Joensuussa  30.1-2-2.2020.  Hall-SM  2020  

pidetään  Kokkolassa.  Mahdollisesti  SM-viikolla  joukkuekisa.  SJAL:n  
näkökulmasta  näkyvyys  TV:ssä  oleellisin  päätöksentekokriteeri.  
Osallistumismaksu  luokkaa  2000  €.  

  
7.  Strategiaprosessi  ja  valmistelun  tilanne  
Keskustelu  strategiaprosessin  toimenpiteistä  ja  valmistelusta.    
  
Edellisessä  hallituksen  kokouksessa  käynnistettiin  kilpailusääntöjen  muutosten  valmistelu  
harrastajaluokkia  ja  seniorisarjoja  koskien.  Työryhmä  Juhana,  Mika,  Matti  ja  Ensio  
raportoivat  valmistelun  tilanteesta.  
  
Päätettiin  jatkaa  harrastajaluokan  valmistelua.  Tavoitteena,  että  harrastajaluokka  olisi  
laajemmassa  käytössä  kaudella  2020.    
  
8.  Arvokisajoukkuemenettelyt  
Keskustelu  arvokisojen  pelisääntöjen  (hyväksytty  16.12.2013)  tarkentamisesta.    
  



Päätösesitys:  Lisätään  vuonna  2013  hyväksyttyihin  sääntöihin  urheilijan  omavastuita  
koskeva  kirjaus  seuraavassa  kokouksessa:  
“Urheilija  ei  voi  osallistua  karsintaan  ellei  aikaisempia  maksuja  liitolle  ole  hoidettu.  Myös  
urheiljan  seuran  maksut  liittoa  kohtaan  pitää  olla  hoidettuna  ennen  karsintaan  
osallistumista.”    
  
  
9.  Maajoukkuevalinnat  
Keskustelu  kauden  arvokisavalinnoista  ja  joukkuevalinnoista.  

a)   Nuorten  MM-kilpailut  
-   Keskustelua  joukkueen  valinnan  periaatteista  

b)   3D-MM-kilpailut  
-   3D-joukkueen  osalta  valinta  Hannu  H  Karin  esityksen  mukaan  

c)   Maasto  EM-kilpailut  
-   3D-joukkueen  osalta  valinta  Hannu  H  Karin  esityksen  mukaan  

  
10.  Muut  asiat  

-   Keskustelua  SM-kisojen  ja  muiden  kilpailujen  aikatauluttamisesta  sekä  SM-kilpailujen  
järjestämisen  vaikeudesta.  Todettiin,  että  kilpailukalenterin  muodostamista  pitää  
kehittää  ja  asiaan  palataan  syksyllä  ennen  tulevan  kauden  kalenterin  muodostamista.    

-   Ianseon  mobiililaitteiden  määrä  ei  välttämättä  riitä  SM-kisoissa.  Tehdään  selvitys  
laitteiden  käyttöasteesta  ja  niiden  lisähankinnasta.  Tulospalveluryhmä  tekee  arvion  
laitteiden  lisähankinnasta.  

  
  
11.  Seuraavat  kokoukset  2019  
  
12.8.2019  klo  18:30  
  
  
12.  Kokouksen  päättäminen  
Puheenjohtaja  päätti  kokouksen  klo  21:11  
  
  
  
  
Petteri  Alahuhta            Juhana  Rüster  
Puheenjohtaja              Sihteeri  
  


